
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skaraortens Ryttarförening 

Datum: 2022-12-06 
 
Närvarande: Andreas Fagrell (mötets ordförande), Sara Wiklert, Christina Börjesson, Lena 
Rydefjord, Sofia Palm, Annelie Wiking (från § 6), Monica Warmark (från § 6), Anne Svensson  
 
 
  
§1 Sammanträdets öppnande 
Ordförande öppnade mötet, hälsade alla välkomna, och konstaterade att mötet var 
beslutsmässigt. 
 
§2 Val av två justeringspersoner 
Att justera protokollet valdes Christina och Lena 
 
§3 Fastställande av föredragningslistan 
Föredragningslistan fastställdes. 
 
§4 Verksamhetsrapport från US (Ungdomssektionen)  
US har utvärderat tomteparaden, viktigt att alla som deltar kommande år blir fotograferade.  
Finns behov av att ta skaffa fanbärarbälte för att bära flaggan, den är tung och svår att bära 
utan bälte.  US planerar julpyssel den 20/12 och eventuellt också en trettondags julshow. US 
söker fler personer till sin styrelse inför nästa år. 
 
§5 Verksamhetschefens information  
Ridhus underlag är fixat i gamla ridhuset och nästa vecka ska underlaget i nya ridhuset göras 
iordning.  
Nya sponsorskyltar ska upp i båda ridhusen.  
Ridskolan fortsätter fram till den 22/12 innan juluppehåll 
Ridläger kommer genomföras den 27-29/12, dagtid för barn och kvällstid för vuxna.  
Även ett ridläger för barn kommer genomföras den 1-2/1. 
Klart med nytt ridläger i samarbete med Skara kommun för barn 8-12 år från socialt utsatta 
familjer, barnen och dess familjer tillfrågas med hjälp av socialtjänsten i Skara. Lägret 
kommer genomföras efter årsskiftet. 



Ridskolan har haft möte med SISU och försök ska göras med att starta en grupp på fredagar 
med stöd från SISU och ev Skara kommun för barn som har behov av ekonomiskt stöd för att 
rida. 
En ny start Funkidz grupp kommer starta till våren. 
4 hästar är tillbaka efter skador/vila och på väg att sättas igång i ridskoleverksamheten.  
Svårt att hitta nya hästar, Sofia har varit och provridit flera hästar men inte hittat något som 
passar till ridskolan.    
 
§6 Verksamhetsrapport från (TK) Tävlingskommittén 
En pay och jump planeras till sista helgen i januari.  
 
§7 Ekonomisk rapport 
Pengar är återfört till checkkrediten.  Det finns nu en budget för att hantera kostnader ca 6 
månader framåt. Pengar kommer flyttas över till sparkontot som klubben har.  
Provisionsförsäljningen har gått bra, 21 000 kr för Newbody, bingolotter sålda för ca 33 000 
kr, dessutom försäljning av Ullmax och tvättmedel.  
 
Ett planerat underskott på ridskoleavgifterna finns i budget beroende på att avgiften för 
ridning inte kommer höjas till samma nivå som kostnadsökningen varit.  Ca 25 stycken har 
sagt upp sin ridskoleplats, vanligtvis är det ca 10 st/termin. Detta följer samma trend som 
flera andra ridskolor har.    
Insamlingen för ljudanläggning är nu uppe i 34 000 kr. 
 
§8 Budget och prisjusteringar inom föreningens verksamhet år 2023,  
Ett första utkast på budget för 2023 har gjorts och diskuterades på styrelsemötet.  
Förslaget är att: 
Ridskoleavgiften höjs med 5 %  
Boxhyror höjs med 8 %  
Service till inackorderingar bör höjas med ca 10% (kostnaden för anställd är 8 kr/min)  
Hyran i gäststallet bör höjas med 10%.  
Övriga kostnader tex uthyrning av anläggningen bör också höjas med 10% 
Kostnaden för ridhuskort ska ha samma nivå som ridhuset på travet.  
Förslag på kostnad för startande på pay and jump, 150 kr för icke medlemmar, 100 kr för 
medlemmar. 
 
Beslut styrelsen godkänner de föreslagna höjningarna.  
 
Fortsatt diskussion på nästa styrelsemöte av budget inför 2023.  
- Plusmedlemskapet bör höjas.  
- Hur kan gäststallet nyttjas mer? Ev paketera erbjudande till hästföretagare, tex hovslagare, 
equiterapeuter att hyra stallet timmar /dagar för att ta emot kunder.  
- Finns det annan service som bör/kan prissättas?  
 
Behov av satsningar inför 2023 



- Hästkonto - Förslag, pengar ska flyttas in på hästkontot i januari så att det finns pengar 
avsatt där vid behov. 4 hästar behöver köpas in.  Idag finns det drygt 200 000 kr till hästar, 
styrelsen budgeterar för ytterligare 150 000 kr till häst inköp.  
- Lösdrift –ca 100 000 kr för material, mm.  
- Ljud till ridanläggningen – 120 000 kr 
- Underhåll av anläggningen - ca 200 000 kr, dränering, röjning av hagarna, ridhusunderlag. 
 
Förslag på budget skickas ut inför nästa styrelsemöte  
  
§9 Planering årsmöte 
Årsmöte och ridskolefest planeras till den 4 mars, ridskolans nya lokaler firar 5- år och ”Save 
the date ”ska ut på facebook (Sofia) och webbsidan (Alice) snarast.   
Lena och Anne gör en lista med uppgifter som behöver ut till styrelsen. Ridgrupper mfl ska 
också tillfrågas om att hjälpa till med mat och arrangemang  på årsmötet/festen   
Enligt stadgarna ska tid och plats ska ut minst 1 månad innan och kallelse till årsmötet, 10 
dagar innan årsmötet.  
Andreas tar kontakt med valberedningen. Marina och Andreas skriver årsberättelse.  
Ordförande och sekreterare till årsmötet ska utses.  
 
§10 Ordförandes information 
Utgick  
 
§11 eventuellt tillkommande ärenden  
- VGR utlysning för digitalisering av samlingslokaler – ev möjlighet att söka för ljud och 
uppdatering av samlingslokal, konferenslokal. Sara kontaktar VGR och tar reda på mer  
https://www.vgregion.se/kultur/kulturstod/kulturstod/digitalisering-av-samlingslokaler/?vgrform=1 
 
- SoRF har sökt pengar av Sparbanksstiftelsen för att kunna anpassa anläggningen för 
ridskoleelever med funktionsnedsättning. Företaget Guldmans (företag för 
funktionshinderanpassning) från Alingsås och RBU och en ryttare från Vara kommer till 
ridskolan den 27/12 för att se vad som behöver förändras och anpassas. Sparbanksstiftelsen 
kan stödja ekonomiskt, men oklart hur mycket. 
 
- Cafeterian – Monica har sett över cafeterian och vad som behöver göras för att den ska 
fungera bättre och se bättre ut. Det är mindre uppdateringar som behöver göras tex köpa in 
nya muggar och andra enklare köksredskap. Det saknas några skåpluckor och en sida på 
diskmaskinen samt en bänkskiva. Även elen behöver ses över så att den fungerar och inte 
innebär en säkerhetsrisk. Monica går vidare med uppfräschning av köket i cafeterian.   
 
§12 Nästa möte 
Nästa möte den 10 januari  kl 19.00. 
 
 
 



Vid protokollet       Ordförande för mötet 
 

        
 
Anne Svensson      Andreas Fagrell 
 
 
Justeras        Justeras 
 
 
 
Lena Rydfjord       Christina Börjesson 


